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ΕΛΛΗΝΙΚΗ ∆ΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΣΤΕΡΕΑΣ ΕΛΛΑ∆ΑΣ             
ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ ΚΑΙ ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ 
 
 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ ΚΑΙ ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΤΗΣ  
 

17ης  ΣΕΠΤΕΜΒΡΙΟΥ  2013 
 

ΑΡΙΘΜΟΣ  ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 11 
 

 
       Στη Λαµία  σήµερα  17 Σεπτεµβρίου   2013 , ηµέρα  Τρίτη  και  ώρα 
10: 30 π.µ. στο Γραφείο του Αντιπεριφερειάρχη Περιφέρειας Στερεάς 
Ελλάδας (Λαµία, Υψηλάντου 1, 1ος όροφος), συνήλθε σε τακτική 
συνεδρίαση η Επιτροπής Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης που 
συγκροτήθηκε  µε την 3/2013 (αρ. πρ. 1/ 06-01-2013) απόφαση του 
Περιφερειακού Συµβουλίου Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, µετά από  την 
αριθµ.Πρωτ: 105197/513/13-09-2013 πρόσκληση του προέδρου αυτής, 
που επιδόθηκε νόµιµα σε όλα τα µέλη της, σύµφωνα µε τις διατάξεις του 
Ν. 3852/2010 για να αποφασίσει επί των κάτωθι θεµάτων της ηµερήσιας 
διάταξης:  
 
ΘΕΜΑ  1ο :   Έγκριση πρακτικών συνεδριάσεως  στις 05/09/2013. 
 
ΘΕΜΑ 2ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)  
βιοµηχανίας παραγωγής προπλασµάτων φιαλών PET και εµφιάλωσης – 
εγκυτίωσης χυµών και αναψυκτικών της COCA COLA 3ε ΕΛΛΑ∆ΟΣ ΑΒΕΕ  
στη ∆Ε Σχηµαταρίου ∆ήµου Τανάγρας Ν. Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Γενική ∆ιευθύντρια  Ανάπτυξης Περιφέρειας Στερεάς 
Ελλάδας κα. Ευγενία Οικονόµου. 
 
ΘΕΜΑ 3ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ), Σχεδίου 
∆ιαχείρισης Αποβλήτων (Σ.∆.Α.) και Ειδικής Οικολογικής Αξιολόγησης 
(ΕΟΑ) της «ΒΙΟΜΑΓΝ Α.Ε.» για το έργο που αφορά στην εκµετάλλευση 
(υπόγεια) κοιτασµάτων µαγνησίτη (λευκόλιθου) καθώς και των 
συνοδών αυτής έργων, σε χώρους συνολικής έκτασης 255.100 τ.µ., που 
βρίσκονται στην περιοχή ΄΄ ΚΑΚΑΒΟΣ΄΄ της Τ.Κ. Σπαθαρίου, του ∆ήµου 
Μαντουδίου – Λίµνης – Αγίας Άννας, Περιφερειακής Ενότητας Εύβοιας, 
Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας. 
 Εισηγητής : Γενική ∆ιευθύντρια  Ανάπτυξης Περιφέρειας Στερεάς 
Ελλάδας κα. Ευγενία Οικονόµου. 
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ΘΕΜΑ 4ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ), 
δραστηριότητας παραγωγής έτοιµου σκυροδέµατος – 
τσιµεντοσωλήνων – ασβεστοπολτού και µάνδρας οικοδοµικών υλικών 
του ΝΙΚΟΛΑΟΥ ΑΘΑΝΑΣΑΚΗ στη θέση ΄΄ΓΑΛΛΙΚΟ » Τ.Κ. Αχλαδίου ∆Ε 
Νηλέως  του ∆ήµου Μαντουδίου – Λίµνης – Αγ. Άννας  Ν. Εύβοιας. 
Εισηγητής : Γενική ∆ιευθύντρια  Ανάπτυξης Περιφέρειας Στερεάς 
Ελλάδας κα. Ευγενία Οικονόµου. 
 
ΘΕΜΑ 5ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ)για την 
διενέργεια υποθαλασσίων αµµοληψιών από την εταιρεία «ΡΑΦΗΝΑ ΝΕ», 
στις θέσεις ΄΄∆ράµεσι», ΄΄Κρεβατίνα΄΄, Μιτζίθρα΄΄ (συνολικής εκτάσεως 
101.807,41 τ.µ.), νοτίως του Ακρωτηρίου Καφηρέως, Ν. Εύβοιας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 6ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου : «Αντιπληµµυρικά έργα Σπερχειού ποταµού, Νοµού Φθιώτιδας». 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 7ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
σταθµού βάσης κινητής τηλεφωνίας της VODAFONE µε κωδικό 
«1000375 ΠΑΡΝΑΣΣΟΣ» στη θέση ΄΄ΑΡΝΟΒΡΥΣΗ΄΄ του ∆ήµου Αµφίκλειας 
Ελάτειας  Π.Ε. Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 8ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ), για την 
Τροποποίησης της υπ΄ αρ.102267/18-03-2008 ΚΥΑ Ε.Π.Ο ως προς την 
περιβαλλοντική αδειοδότηση 5 δανειοθαλάµων στην ευρύτερη περιοχή 
Μακρακώµης Φθιώτιδας.  
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 9ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την 
τροποποίηση της υπ. αρ. 144504/18.11.2005 ΚΥΑ Ε.Π.Ο. του οδικού 
έργου : «Αυτ/µος Κεντρικής Ελλάδας (Ε65) : τµήµα Λαµία – Μακρυχώρι», 
ως προς την περιβαλλοντική αδειοδότηση δανειοθαλάµου στη θέση ΑΓ. 
ΣΤΕΦΑΝΟΣ του ∆ήµου ∆οµοκού Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 10ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για 
την τροποποίηση της υπ. αρ. 144504/18.11.2005 ΚΥΑ Ε.Π.Ο. του οδικού 
έργου : «Αυτ/µος Κεντρικής Ελλάδας (Ε65) : τµήµα Λαµία – Μακρυχώρι», 
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ως προς την περιβαλλοντική αδειοδότηση δανειοθαλάµου στη θέση 
ΦΟΥΡΝΙΑ Μακρυρράχη του ∆ήµου ∆οµοκού Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 11ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
Αιολικού Σταθµού Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας Ισχύος 44 MW της 
εταιρείας «WIND API SECI SRL HELLAS 7 ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ Ε.Ε.» στη θέση 
΄΄Καλαµάκι΄΄ των ∆ήµων ∆οµοκού,  Λαµιέων του Ν. Φθιώτιδας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 12ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του 
έργου «Οδός Ραπταίοι – Ν. Στύρα – Στύρα» στο Ν. Ευβοίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 13ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
υφιστάµενου έργου µε τίτλο «ΑΡ∆ΕΥΤΙΚΟ ΕΡΓΟ ΜΕΞΙΑΤΩΝ - 
ΚΟΜΠΟΤΑ∆ΩΝ». 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 14ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
υφιστάµενης υδρευτικής γεώτρησης στην Τ.Κ. Ασωπίας, του ∆ήµου 
Τανάγρας. 
 Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 15ο:  Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Σ.Μ.Π.Ε.) 
του Σχεδίου για την αναθεώρηση του ΄΄ Ειδικού Πλαισίου Χωροταξικού 
Σχεδιασµού και Αειφόρου Ανάπτυξης για τον Τουρισµό ΄΄ 
(Ε.Π.Σ.Χ.Α.Α.Τ.).  
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος του ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. 
 
ΘΕΜΑ 16ο: Έγκριση Μελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
αιολικού σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 39 MW της 
εταιρείας «VOLTERRA A.E.»  στη θέση ΄΄Κάστρο – Λυκοβούνι΄΄ των 
∆ήµων Θηβαίων και Τανάγρας στο Ν. Βοιωτίας. 
Εισηγητής : Ο Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού 
Σχεδιασµού κ. Τερζής Αντώνης. ( ΕΞ ΑΝΑΒΟΛΗΣ). 
 
 
Στη συνεδρίαση αυτή προσήλθαν και παρέστησαν 
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1. κ. Σανίδας Ηλίας ,  ως Πρόεδρος 
2. κ. Κατσίκας Ιωάννης , Π.Σ. , τακτικό µέλος 

     3.   κ. ∆ασκαλόπουλος Κων/νος. Π.Σ. , τακτικό µέλος 
     4.   κ. Σκλαπάνη Ταξιάρχη, Π.Σ. ,  αναπληρωµατικό µέλος  
     5.   κ. Ντούρου Σοφία – Ιωάννα , Π.Σ. , τακτικό  µέλος 
     6.   κ. Στουπής Νικόλαος , Π.Σ. , τακτικό  µέλος 

 
Aπώντες: Οι  κ. κ. Αγνιάδης Παναγιώτης,  Κουλουρίδης Κων/νος, 
Ψυχογιός Γεώργιος (οι οποίοι  δεν αντικαταστάθηκαν)  και ο 
Τσιτσάνης Λάµπρος, ο οποίος αντικαταστήθηκε από τον κο 
Σκλαπάνη Ταξιάρχη. 

 
     παραβρέθηκε επίσης η Γενική ∆ιευθύντρια  Ανάπτυξης Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας κα. Ευγενία Οικονόµου καθώς και ο Αντώνης Τερζής, 
Προϊστάµενος της ∆/νσης Περιβάλλοντος και Χωρικού Σχεδιασµού.  

 
Στη συνεδρίαση παραβρέθηκε η Αλεξοπούλου ∆έσποινα, υπάλληλος 

της Περιφέρειας Στ. Ελλάδας, κλάδου ΤΕ Μηχανικών ∆οµικών Έργων  µε 
βαθµό ∆΄ , που ορίσθηκε γραµµατέας της Επιτροπής Περιβάλλοντος και 
Ανάπτυξης µε την 10349/731/11-3-2011 απόφαση του Περιφερειάρχη 
Στερεάς Ελλάδας. 
 

Ύστερα από διαπίστωση απαρτίας ο Πρόεδρος  της Επιτροπής 
κήρυξε την έναρξη της Συνεδρίασης: 
 
 
ΘΕΜΑ  1ο : Η  Επιτροπή  οµόφωνα ενέκρινε τα πρακτικά συνεδρίασης 
της  05/09/2013.   
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό  128 
 
 

 ΘΕΜΑ 2ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Ανάπτυξης  Π.Ε. 
Βοιωτίας κου. Χαράλαµπου Ρουσέτη, η οποία αποτελεί αναπόσπαστο 
τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική συζήτηση 
αποφασίζει 
 

Οµοφώνα 
 
  την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
βιοµηχανίας παραγωγής προπλασµάτων φιαλών PET και εµφιάλωσης – 
εγκυτίωσης χυµών και αναψυκτικών της COCA COLA 3ε ΕΛΛΑ∆ΟΣ ΑΒΕΕ  
στη ∆Ε Σχηµαταρίου ∆ήµου Τανάγρας Ν. Βοιωτίας, (χωρίς την έγκριση 
αδειοδότησης της γεώτρησης για την οποία θα αποφανθεί η Επιτροπή 
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αυτόνοµα) σύµφωνα µε την εισήγηση της υπηρεσίας και τα 
προβλεπόµενα στην κείµενη νοµοθεσία, και την υιοθέτηση της 
πρότασης του κ. Στουπή να έρχονται στην επιτροπή ανά εξάµηνο 
µετρήσεις και  αναλύσεις των υγρών αποβλήτων τόσο από την έξοδο 
της µονάδας επεξεργασίας όσο και από τον τελικό αποδέκτη , 
παραπόταµο Θερµιδόντα, για συγκρίσεις λόγω και της ευαισθησίας 
που υπάρχει για τις απορρίψεις στον Ασωπό. 
Η κ. Ντούρου ζήτησε να έρθουν οι µετρήσεις των αναλύσεων της 
γεώτρησης όπως και για κάθε εργοστάσιο τροφίµων-ποτών που 
δραστηριοποιείται στην περιοχή. 
 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό  129 
 

  
ΘΕΜΑ 3ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση της Γενικής ∆ιευθύντριας  Ανάπτυξης Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας κας. Ευγενίας Οικονόµου, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 5 ψήφους υπέρ  και 1 κατά (της κας Ντούρου) την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) Σχεδίου ∆ιαχείρισης 
Αποβλήτων (Σ.∆.Α.) και Ειδικής Οικολογικής Αξιολόγησης (ΕΟΑ) της 
«ΒΙΟΜΑΓΝ Α.Ε.» για το έργο που αφορά στην εκµετάλλευση (υπόγεια) 
κοιτασµάτων µαγνησίτη (λευκόλιθου) καθώς και των συνοδών αυτής 
έργων, σε χώρους συνολικής έκτασης 255.100 τ.µ., που βρίσκονται 
στην περιοχή ΄΄ ΚΑΚΑΒΟΣ΄΄ της Τ.Κ. Σπαθαρίου, του ∆ήµου Μαντουδίου 
– Λίµνης – Αγίας Άννας, Περιφερειακής Ενότητας Εύβοιας, Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας, µε την αποδοχή των παρατηρήσεων  του κου Στουπή: 
α) διαρκής συντήρηση και αποκατάσταση των δρόµων από την 
εταιρεία λόγω της διόδου βαρέων οχηµάτων της µε φορτία 
µεταλλεύµατος από αυτούς 
β)τοποθέτηση σεισµογράφου στο πλησιέστερο  χωριό Τρούπι και 
συνεχής καταγραφή καθ όλη τη διάρκεια του 24ώρου και του έτους 
ώστε να υπάρχει αντικειµενική παρακολούθηση των επιπτώσεων από τις 
εκρήξεις 
γ)λήψη µέτρων πυροπροστασίας των δεξαµενών καυσίµων 
δ)εξαµηνιαίος έλεγχος των νερών για λόγους ασφαλείας  κατά την 
είσοδο τους στον αποδέκτη ποταµό 
Ο κ. Στουπής επίσης επεσήµανε το γεγονός της καθυστέρησης 
αντιµετώπισης της αποκατάστασης του χώρου από τις οδυνηρές 



Σελίδα 6 από 6 

επιπτώσεις των προηγούµενων εξορύξεων και για τις οποίες η σηµερινή 
εταιρεία δεν έλαβε ουδεµία δέσµευση κατά την αλλαγή ιδιοκτησίας. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου δηλώνοντας ότι ο ορυκτός πλούτος της 
χώρας ανήκει στο λαό της , είναι λαϊκή περιουσία και η αξιοποίησή του 

πρέπει να γίνεται από το δηµόσιο φορέα διαχείρισης ,  µε κεντρικό 
σχεδιασµό και εργατικό έλεγχο. Στη συγκεκριµένη περίπτωση έχουµε 
αναφέρει ότι η ΒΙΟΜΑΓΝ, (θυγατρική της ΤΕΡΝΑ η οποία δεσµεύει µια 
τεράστια έκταση γης  για 28!!! Χρόνια) δεν έχει µεταλλευτικά δικαιώµατα 
στην περιοχή αφού για πολλά χρόνια δεν ανέπτυξε µεταλλευτική 
δραστηριότητα. Όσο για την αναφορά που γίνεται για την 
περιβαλλοντική αποκατάσταση σε χώρους θιγµένους από τη 
µεταλλευτική δράση του παρελθόντος  ας µας απαντήσουν οι αρµόδιοι 
γιατί δεν έχει γίνει τόσα χρόνια και τι συνέπειες είχε αυτό στην περιοχή. 
Έχουµε ζητήσει από τις υπηρεσίες εδώ και καιρό να µας απαντήσουν 
εγγράφως ποια είναι η κατάσταση στις παλιές στοές. Ψηφίζουµε κατά. 
 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό    130 
 

 
ΘΕΜΑ 4ο: Η Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση της Γενικής ∆ιευθύντριας  Ανάπτυξης Περιφέρειας 
Στερεάς Ελλάδας κας. Ευγενίας Οικονόµου, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

Οµόφωνα 
 

  την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
δραστηριότητας παραγωγής έτοιµου σκυροδέµατος – 
τσιµεντοσωλήνων – ασβεστοπολτού και µάνδρας οικοδοµικών υλικών 
του ΝΙΚΟΛΑΟΥ ΑΘΑΝΑΣΑΚΗ στη θέση ΄΄ΓΑΛΛΙΚΟ » Τ.Κ. Αχλαδίου ∆Ε 
Νηλέως  του ∆ήµου Μαντουδίου – Λίµνης – Αγ. Άννας  Ν. Εύβοιας, µε 
την αποδοχή των παρατηρήσεων  του κου Στουπή: 
α) Να συλλέγονται ασφαλώς σε ειδικό προστατευόµενο χώρο και να 
δίδονται για διαχείριση σε ειδικούς προς τούτο αδειοδοτηµένους φορείς 
των ελαστικών των αυτοκινήτων και των µπαταριών των αυτοκινήτων 
β)Να πραγµατοποιηθεί για λόγους αντιµετώπισης της σκόνης και του 
ήχου περιµετρικά των εγκαταστάσεων ζώνη δενδροφύτευσης µε ειδικά 
προς τούτο φυτά. 
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ΘΕΜΑ 5ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 

  την αναβολή της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) για την 
διενέργεια υποθαλασσίων αµµοληψιών από την εταιρεία «ΡΑΦΗΝΑ ΝΕ», 
στις θέσεις ΄΄∆ράµεσι», ΄΄Κρεβατίνα΄΄, Μιτζίθρα΄΄ (συνολικής εκτάσεως 
101.807,41 τ.µ.), νοτίως του Ακρωτηρίου Καφηρέως, Ν. Εύβοιας, για τη 
διευκρίνιση  περισσότερων στοιχείων επί της ΜΠΕ  προς τα µέλη της 
επιτροπής. 
O κος Στουπής ζήτησε να έρθει στην επιτροπή η προσκόµιση των 
προβλέψεων του Ευρωπαϊκού Κανονισµού για τα φύκια της 
Ποσειδωνίας.  
                                     
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   132 
 

 
ΘΕΜΑ 6ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
 την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου 
: «Αντιπληµµυρικά έργα Σπερχειού ποταµού, Νοµού Φθιώτιδας», 
σύµφωνα µε την εισήγηση της υπηρεσίας, µε την προϋπόθεση 
υποβολής συµπληρωµατικής µελέτης  για τις περιβαλλοντικές 
επιπτώσεις ανάντι του µεριστή και σε µήκος τουλάχιστον 5 χιλιοµέτρων 
και  µε την αποδοχή της  παρατηρήσης  του κου Στουπή  για 
δενδροφύτευση ισοδύναµης έκτασης υδρόφιλης βλάστησης, που θα 
καταστραφεί. 
Η κ. Ντούρου ζήτησε να αντιµετωπιστεί το θέµα των αντιπληµµυρικών 
έργων στο Σπερχειό ποταµό ολοκληρωµένα και όχι αποσπασµατικά 
γιατί έτσι συγκαλύπτεται η ουσία του προβλήµατος και κάθε χρόνο 
µετράµε νέες καταστροφές. Να υπάρξει η χρηµατοδότηση και για το 
Σπερχιό και για το Λήλαντα  και για όλα τα αντιπληµµυρικά έργα που 
είναι απαραίτητα στην περιοχή της Στερεάς Ελλάδας. 
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ΘΕΜΑ 7ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 5 ψήφους υπέρ  και 1 κατά (της κας Ντούρου) την έγκριση της 
µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) σταθµού βάσης κινητής 
τηλεφωνίας της VODAFONE µε κωδικό «1000375 ΠΑΡΝΑΣΣΟΣ» στη θέση 
΄΄ΑΡΝΟΒΡΥΣΗ΄΄ του ∆ήµου Αµφίκλειας Ελάτειας  Π.Ε. Φθιώτιδας, µε 
προυπόθεση την θετική γνωµοδότηση του Φορέα ∆ιαχείρισης Εθνικού 
∆ρυµού Παρνασσού. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου η οποία τόνισε: Θέση της Λαϊκής 
Συσπείρωσης είναι ότι οι επικοινωνίες όπως και µια σειρά τοµείς 
στρατηγικής σηµασίας θα έπρεπε να είναι σε δηµόσιο φορέα 
διαχείρισης , οι υπηρεσίες τους να θεωρούνται κοινωνικό αγαθό µε 
µοναδικό κριτήριο την κάλυψη των λαϊκών αναγκών. Μια σειρά 
µονοπωλιακοί όµιλοι ενισχύονται από τις πολιτικές των κυβερνήσεων όχι 
µόνο να επεκτείνουν τις δραστηριότητές τους για ακόµα µεγαλύτερη 
κερδοφορία αλλά να στήνουν τις κεραίες τους ακόµα και σε 
κατοικηµένες και προστατευόµενες περιοχές.   

 
Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   134 

 
ΘΕΜΑ 8ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
 την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ), για την 
Τροποποίησης της υπ΄ αρ.102267/18-03-2008 ΚΥΑ Ε.Π.Ο ως προς την 
περιβαλλοντική αδειοδότηση 5 δανειοθαλάµων στην ευρύτερη περιοχή 
Μακρακώµης Φθιώτιδας.  
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ΘΕΜΑ 9ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
 την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ), για την 
τροποποίηση της υπ. αρ. 144504/18.11.2005 ΚΥΑ Ε.Π.Ο. του οδικού 
έργου : «Αυτ/µος Κεντρικής Ελλάδας (Ε65) : τµήµα Λαµία – Μακρυχώρι», 
ως προς την περιβαλλοντική αδειοδότηση δανειοθαλάµου στη θέση ΑΓ. 
ΣΤΕΦΑΝΟΣ του ∆ήµου ∆οµοκού Φθιώτιδας. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   136 
 

ΘΕΜΑ 10ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
 την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ), για την 
τροποποίηση της υπ. αρ. 144504/18.11.2005 ΚΥΑ Ε.Π.Ο. του οδικού 
έργου : «Αυτ/µος Κεντρικής Ελλάδας (Ε65) : τµήµα Λαµία – Μακρυχώρι», 
ως προς την περιβαλλοντική αδειοδότηση δανειοθαλάµου στη θέση 
ΦΟΥΡΝΙΑ Μακρυρράχη του ∆ήµου ∆οµοκού Φθιώτιδας. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   137 
 

 
ΘΕΜΑ 11ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, καθώς και το 2/2013 πρακτικό 
του Τοπικού Συµβουλίου Καλαµακίου του ∆ήµου Λαµιέων (µε αριθµ. 
πρότασης 4/2013/15-6-2013), τα οποία αποτελούν αναπόσπαστο 
τµήµα του παρόντος πρακτικού  µετά από διαλογική συζήτηση 
αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 4 ψήφους υπέρ, 1 αποχή (του κου Στουπή) και 1 κατά (της κας 
Ντούρου) την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
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Αιολικού Σταθµού Παραγωγής Ηλεκτρικής Ενέργειας Ισχύος 44 MW της 
εταιρείας «WIND API SECI SRL HELLAS 7 ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ Ε.Ε.» στη θέση 
΄΄Καλαµάκι΄΄ των ∆ήµων ∆οµοκού,  Λαµιέων του Ν. Φθιώτιδας, µε την 
αποδοχή των παρατηρήσεων  του κου Στουπή: 
α) να ληφθούν τα απαραίτητα µέτρα ασφαλείας κατά τη µεταφορά των 
ανεµογεννητριών και την διέλευσή τους από τους οικισµούς , χωρίς 
απλά η όποια ενηµέρωση  των κατοίκων να απαλλάσσει την εταιρεία 
από τις αντίστοιχες ευθύνες της  
β)δηµιουργία ζωνών πυροπροστασίας και συντήρηση τους µε  ευθύνη 
της εταιρείας  και κατόπιν σχετικής αδειοδότησης από το αντίστοιχο 
∆ασαρχείο 
Ο κος Στουπής δήλωσε  ότι η αποχή από την ψηφοφορία έχει την έννοια 
της αντίδρασής του στην συνεχιζόµενη τακτική να µην 
συµµορφώνονται οι εισηγήσεις µε την από καιρού απόφαση της 
Επιτροπής για την µορφή τους ( χάρτες ευρύτερης περιοχής µε τις 
εγκεκριµένες και κατασκευασµένες επενδύσεις ανανεώσιµων πηγών 
ενέργειας, ασάφειες που µπορεί να ερµηνευθούν κατά το δοκούν όσον 
αφορά αποκατάσταση µε  συγκεκριµένο είδος βλάστησης – 
κατασκευαστικές βελτιώσεις χωρίς διευκρινήσεις σε τι συνίσταται – 
µήκος διάνοιξης νέου οδικού δικτύου – διαµόρφωση πλατειών όπου η 
µορφολογία του εδάφους επιτρέπει ενώ οι συνθήκες αυτές είναι εκ των 
προτέρων γνωστές κλπ. 
Μειοψήφησε η κα Ντούρου επισηµαίνοντας ότι η αρνητική ψήφος 
δηλώνει την πλήρη αντίθεσή της  για την ιδιωτικοποίηση - ξεπούληµα  
της ενέργειας σε µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους. 
Καταστρατηγούνται δηµόσιες δασικές εκτάσεις, δάση σπάνιας φυσικής 
οµορφιάς γη υψηλής παραγωγικότητας ακόµα και προστατευόµενες 
περιοχές. Είναι απαράδεκτο να θεωρούµε κέρδος και όφελος για τις 
τοπικές κοινωνίες τα ανταποδοτικά-αντισταθµιστικά οφέλη . 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   138 
 

 
ΘΕΜΑ 12ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
 την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) του έργου 
«Οδός Ραπταίοι – Ν. Στύρα – Στύρα» στο Ν. Ευβοίας. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   139 
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ΘΕΜΑ 13ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
 την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
υφιστάµενου έργου µε τίτλο «ΑΡ∆ΕΥΤΙΚΟ ΕΡΓΟ ΜΕΞΙΑΤΩΝ - 
ΚΟΜΠΟΤΑ∆ΩΝ». 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   140 
 
 

ΘΕΜΑ 14ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει 
 

οµόφωνα 
 
 την αναβολή της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
υφιστάµενης υδρευτικής γεώτρησης στην Τ.Κ. Ασωπίας, του ∆ήµου 
Τανάγρας, για τη λήψη περισσότερων στοιχείων επί της ΜΠΕ  προς τα 
µέλη της επιτροπή.  
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   141 
 
 

ΘΕΜΑ 15ο:  Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 

όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, η οποία αποτελεί 
αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού µετά από διαλογική 
συζήτηση αποφασίζει  
 

κατά πλειοψηφία 
 
 µε 5 ψήφους υπέρ και 1 κατά την αναβολή της Μελέτης 
Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (Σ.Μ.Π.Ε.) του Σχεδίου για την 
αναθεώρηση του ΄΄ Ειδικού Πλαισίου Χωροταξικού Σχεδιασµού και 
Αειφόρου Ανάπτυξης για τον Τουρισµό ΄΄ (Ε.Π.Σ.Χ.Α.Α.Τ.), για τη 
διευκρίνιση στοιχείων που προέκυψαν και  εκτενέστερη συζήτηση  σε 
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επόµενη επιτροπή. Η κ. Ντούρου αρνήθηκε όχι την αναβολή ή όχι της 
συζήτησης του θέµατος  αλλά ζήτησε να συζητηθεί το ειδικό πλαίσιο 
χωροταξικού σχεδιασµού και αειφόρου ανάπτυξης για τον τουρισµό 
πρώτα στο περιφερειακό συµβούλιο και στη συνέχεια να τεθεί το θέµα 
της ΜΠΕ. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   142 
 

 
ΘΕΜΑ 16ο: Η  Επιτροπή Περιβάλλοντος και Ανάπτυξης λαµβάνοντας υπ΄ 
όψη την εισήγηση του Προϊσταµένου της ∆/νσης Περιβάλλοντος και 
Χωρικού Σχεδιασµού κου. Αντώνη Τερζή, καθώς και την αριθµ.: 
301/2013 απόφαση του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του ∆ήµου Θηβαίων,  τα 
οποία αποτελούν αναπόσπαστο τµήµα του παρόντος πρακτικού  µετά 
από διαλογική συζήτηση αποφασίζει 
 

κατά πλειοψηφία 
 
µε 4 ψήφους υπέρ, 1 αποχή (του κου Στουπή) και 1 κατά (της κας 
Ντούρου) την έγκριση της µελέτης Περιβαλλοντικών Επιπτώσεων (ΜΠΕ) 
αιολικού σταθµού παραγωγής ηλεκτρικής ενέργειας ισχύος 39 MW της 
εταιρείας «VOLTERRA A.E.»  στη θέση ΄΄Κάστρο – Λυκοβούνι΄΄ των 
∆ήµων Θηβαίων και Τανάγρας στο Ν. Βοιωτίας. 
Η κα Ντούρου επεσήµανε ότι η αρνητική ψήφος δηλώνει την πλήρη 
αντίθεσή της  για την ιδιωτικοποίηση - ξεπούληµα  της ενέργειας σε 
µεγάλους επιχειρηµατικούς οµίλους. 
Ο κος Στουπής δήλωσε  ότι η αποχή από την ψηφοφορία έχει την έννοια 
της αντίδρασής του στην συνεχιζόµενη τακτική να µην 
συµµορφώνονται οι εισηγήσεις µε την από καιρού απόφαση της 
Επιτροπής για την µορφή τους ( χάρτες ευρύτερης περιοχής µε τις 
εγκεκριµένες και κατασκευασµένες επενδύσεις ανανεώσιµων πηγών 
ενέργειας, ασάφειες που µπορεί να ερµηνευθούν κατά το δοκούν όσον 
αφορά αποκατάσταση µε  συγκεκριµένο είδος βλάστησης – 
κατασκευαστικές βελτιώσεις χωρίς διευκρινήσεις σε τι συνίσταται – 
µήκος διάνοιξης νέου οδικού δικτύου – διαµόρφωση πλατειών όπου η 
µορφολογία του εδάφους επιτρέπει ενώ οι συνθήκες αυτές είναι εκ των 
προτέρων γνωστές κλπ. 
 

Η απόφαση αυτή έλαβε αριθµό   143 
 

Ύστερα από τα παραπάνω, λύεται η συνεδρίαση στις  1:45 π.µ. 
και  συντάχθηκε το πρακτικό, το οποίο υπογράφεται από τα παρόντα 
µέλη, ως ακολούθως: 
 
 



Σελίδα 13 από 6 

    Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ                       ΤΑ ΜΕΛΗ                          Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
    
 
  Σανίδας Ηλίας                                                           Αλεξοπούλου ∆έσποινα 

  
           

Σκλαπάνης Ταξιάρχης 
 

 
 Κατσίκας Ιωάννης 
 

 
 ∆ασκαλόπουλος Κων/νος   
  
 
Ντούρου Σοφία – Ιωάννα 

                                             
   
                                            Στουπής Νικόλαος 

 
 

 
 
 
   
 
 
 


